
 

 

 

     

 

Αθήνα,26 Αυγούστου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (Υπόψιν του Υφυπουργού Πολιτικής 

 Προστασίας) 

  

Θέμα: «Καταγγελίες για αποχώρηση του ΕΟΔΥ από τα Ελληνοαλβανικά σύνορα 

εξαιτίας εξάντλησης των τεστ» 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες που είδαν το φως της δημοσιότητας πριν λίγες μέρες, ο ΕΟΔΥ 

αποχώρησε από τα Ελληνοαλβανικά σύνορα στην Κακαβιά επικαλούμενος πρόβλημα στο 

σύστημα, όμως, οι φήμες που ακολούθησαν την αποχώρηση έκαναν λόγο για εξάντληση 

των διαθέσιμων τεστ κορονοϊού και για σχετική οδηγία αναφορικά με τη διεξαγωγή 1000 

τεστ ημερησίως.  

Όπως είναι αναμενόμενο, η αποχώρηση και οι συνακόλουθες φήμες προβλημάτισαν, 

αλλά και ταλαιπώρησαν τους πολίτες και εκείνους που περίμεναν να περάσουν τα 

σύνορα, τα οποία ορθά και έκλεισαν με την αποχώρηση του ΕΟΔΥ από το σημείο. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί: 

1. Είναι ενήμεροι για το περιστατικό; 

2. Τι πραγματικά συνέβη; 

3. Υπάρχει οδηγία για τη διεξαγωγή συγκεκριμένου και καθορισμένου αριθμού τεστ 

ημερησίως; 

4. Αν ναι, πώς έχει προκύψει ο αριθμός αυτός; 
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5. Αν όχι, έχουν προχωρήσει ή θα προχωρήσουν τα συναρμόδια Υπουργεία σε 

έκδοση ανακοίνωσης για το τι έλαβε χώρα στα Ελληνοαλβανικά σύνορα λίγο πριν 

το Δεκαπενταύγουστο; 

6. Ποια είναι η κατάσταση που επικρατεί αυτή τη στιγμή στην Κακαβιά;   

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




